

Reference: 119/BK/CCD/21

الإشارة: 119/BK/CCD/21

Date: 20th September 2021

التاريخ: 20 سبتمبر 2021

M/s Bursa Kuwait,
State of Kuwait

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين،
دولة الكويت

Greetings,

تحية طيبة وبعد ،،،

**Sub: Clarification from Kuwait Financial
Centre K.P.S.C regarding unusual trading.**

**الموضوع: إيضاح من شركة المركز المالي الكويتي
ش.م.ك.ع بخصوص التداول غير الاعتيادي.**

With reference to the above subject and the request from Bursa Kuwait to clarify the unusual trades the share of Kuwait Financial Centre KPSC ("Markaz") on 20 September 2021, and in compliance with Article (4-5) of Book Ten on "Disclosure & Transparency" of the Executive Regulations of CMA Law 7/2010;

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وإلى الطلب الوارد من شركة بورصة الكويت بخصوص التعقيب على النشاط غير الاعتيادي على سهم شركة المركز المالي الكويتي ش.م.ك.ع. ("المركز") بتاريخ 20 سبتمبر 2021، وتطبيقا لنص المادة (4-5) من الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010.

Markaz confirms that there are no material developments other than what was already disclosed to the market that would have affected the Company and its activities in a way to have led to the unusual trading during the trading session of 20 September 2021.

فإن المركز يؤكد أنه، بخلاف ما تم الإفصاح عنه سابقا لا يوجد أية تطورات جوهرية حدثت والتي من شأنها التأثير على الشركة أو نشاطها بالشكل الذي تترتب عليه هذا التداول غير الاعتيادي خلال جلسة تداول 20 سبتمبر 2021.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،


Hussein Ali Zeineddin
Executive Vice President

حسين علي زين الدين
نائب الرئيس التنفيذي

المركز
MARKAZ

Note: This is a translation for ease of reference only. The binding text is the Arabic text. In case of any difference between the Arabic and the English texts, the Arabic will prevail.



markaz.com

Kuwait Financial Centre K.P.S.C
Commercial registration number: 21330
Authorized & paid up capital: KD 48,080,174.700
P.O. Box 23444, Safat 13095, Kuwait
Tel: +965 2224 8000

المركز المالي الكويتي ش.م.ك.ع.
رقم السجل التجاري: 21330
رأس المال المصرح به والمدفوع: 48,080,174.700 د.ك.
ص.ب. 23444، الصفاة 13095، الكويت
هاتف: +965 2224 8000